2022 KNU

Online Summer Program

by May 4 July 18- July 29

by May 17

Application

End of August

Transcript Issue

KANGWON National

UNIVERSITY

Benefits Earn 2 university credits, Tuition exemption

[Course name : An Introduction to Korea for International Students]

Eligibility Currently enrolled in a KNU partner university undergraduate program

Proficient in English and interested in Korean language and culture

Korean Language Class + Special Lecture + Cultural Exchange / Discussion with International Students

2-week Program

• The Korean class is for beginners and will be taught in English.

1pm – 5:30pm on weekdays [Korea Standard Time]

Week1	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri
Part 1	Orientation	Special Lecture"Land of the Morning Calm"(Korean History & Culture)Group Discussion	Korean Class	Korean Class	Korean Class
Part 2	Korean Class				
Part 3			Cultural Exchange	Culture Day	■ Cultural Exchange
Part 4	■ Group Discussion			■ Group Discussion	
Week2	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri
Part 1	■ Korean Class	Special Lecture"Ethics, Korean Pop Culture, and Social Meaning"Group Discussion	■ Korean Class	Korean Class	Korean Class
Part 2					
Part 3	■ Culture Day		Cultural Exchange	Culture Day	Group Discussion
				■ Group Discussion	Closing Ceremony











Note

- Please note that lectures will be offered in English on Zoom.
- You will get an online application link from KNU after you have been nominated by your home university.
- You are required to participate diligently in all lectures and programs.
- Please apply for a 'Culture Day' presentation if you want to introduce your country or show your talent.

For Staff of Partner University:

- Please nominate up to the number of students that is shown in the nomination Excel file for a position in our KNU online summer program. KNU will contact your nominees to submit an online application when you nominate potential applicants by email. (Form provided). If you have more than designated applicants, you may also choose additional candidates who will be placed on a waiting list for acceptance into the program if there are any additional vacancies. You may provide their information on the form, and we will contact you and candidate(s) if a space opens up.
- A Students who are fluent in English, interested in Korean language and Korean culture, and are willing to actively participate in a two-week program are welcome.
- Please refrain from nominating sophomore, junior, and senior students majoring in Korean language as our program's Korean language class is for beginners who hardly know Korean.
- Those who have previously studied at Kangwon National University with a KNU student ID number or will study for the next semester cannot be nominated.

For Applicants (Students):

We're excited to welcome those of you who are interested in South Korea and its culture.

Joining the '2022 KNU Online Summer Program' will be a great opportunity to learn more about Korea and communicate with international students through a Korean language class, special lectures, and cultural exchanges with participants in other nations. Join us for a wonderful summer experience!

We would appreciate it if you read the program leaflet and note below before you apply at your home university.

- A You will get an online application link from KNU in early May after you have been nominated by your home university.
- ♠ Please double check the personal information you provide to your home university (i.e. the spelling of your name in English, date of birth, e-mail, etc.) and make sure there are no typos since that information will appear on a transcript at the end of the program.
- ♠ The Korean language class is for beginners who hardly know Korean, so unfortunately, if you are majoring in Korean and have studied for over two years or are at a pre-intermediate level or above, this program is not going to be suitable for you.
- ♠ You will have a chance to share about yourself and communicate with other students through joining the following optional events. More information will be provided again at the end of May.
- · 1 minute video for Opening / Closing ceremony of the program
- Culture Day (15-20 minute presentation and PPT about your country)
- Talent Show (3-10 minute video that shows off one of your talents, such as singing, dancing, playing musical instruments, etc.)
- A transcript will be issued only when you have attended at least 80% of all classes. If you are absent more than 3 days out of 10, you will not be eligible for a transcript.
- ♠ Throughout the two week program, you will have six opportunities to participate in small group discussions in English via Zoom. Each discussion will last for one hour and utilize Zoom's breakout room feature. Each group will be made randomly and will have between 5-7 students. The topics for discussion will be provided in advance in June so that you may have time to think and prepare in advance. We hope you find the topic choices interesting, and we look forward to hearing what you have to say!

July 18 - 29, 2022

2022 江原大学 网上夏季体验项目



截止到5月4日

7月18-7月29日

学校推荐

网上报名

为期2周的活动

发放成绩单

截止到5月17日

八月末

对参加学生的优惠

2学分赠送,免除学费

[课程名称:针对外国人的韩国介绍]

申请资格

江原大学姊妹学校的在学本科生

能够接受英语授课,并且对韩语及韩国文化感兴趣的学生

韩语课 + 特讲 + 和外国参加学生间的文化交流, 讨论

• 韩国语课程是为几乎韩语零基础的学生准备的基础班。

平日下午1时-5时30分[以韩国时间为基准]

Week1	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri
Part 1	Orientation	Special Lecture "Land of the Morning Calm" (Korean History & Culture) Group Discussion	Korean Class	Korean Class	Korean Class
Part 2	Korean Class				
Part 3			Cultural Exchange	Culture Day	Cultural Exchange
Part 4	■ Group Discussion			■ Group Discussion	
Week2	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri
Part 1	Korean Class	■ Special Lecture "Ethics, Korean Pop Culture,	Korean Class	Korean Class	Korean Class
Part 2					
		' '			
Part 3	■ Culture Day	and Social Meaning"	Cultural	■ Culture Day	Group Discussion











注意事项

- -所有课程将在zoom上使用英语进行。
- -学生必须首先获得母校的推荐才可以收到江原大学网络申请的介绍
- -所有课程与活动需要学生诚实地进行参与
- -如果有想要介绍自己国家文化或者展示自己特产的学生可以申请"文化节(Culture Day)"活动

职员

- ♣ 请在excel文件里填写指定人数推荐生的信息,我们将会在5月初亲自联系这些学生进行网络报名申请。如果报名人数超额,可以再增加按规定指定人数的候选人;如有我们江原大学申请者不足的情况,会于6月初再次联系您。(无缺情况则不予另行联系)
- ♣ 欢迎精通英语,对韩国语和韩国文化感兴趣,并有意向积极参与两周活动课程的学生。
- ♣ 由于此次项目的韩国语课是为几乎不懂韩国语的初学者准备的,所以希望不要推荐韩语专业的3年级、 4年级学生。
- ♣ 另外,在江原大学有过学习经验或者将在下学期作为交换学生来的学生是不可以被推荐的。

申请人(学生)

我们非常开心欢迎对韩国及韩国文化感兴趣的各位。本次活动是一个通过韩语课程、特别讲座、与其他国籍学生的文化交流,来促进韩语学习沟通,增加对韩国文化认知的好机会。所以想要有一个美好的夏日体验的话,请多多参与吧! 在向您的学校申请前,请先确认以下须知,谢谢大家。

- ♠ 首先要入选您所在大学的推荐生名单,才会在5月初收到江原大学关于此次活动网上申请的电子邮件。
- ♠ 在向您所在大学提出申请时,请务必确认提供的个人信息(英文名字、出生日期、电子邮箱地址)中有没有错别字。
- ♠ 由于韩语课是给几乎不懂韩语的初学者上的,所以很可惜学韩语的三、四年级学生不适合申报此次活动。
- ♠ 本项目有许多机会可以和其他学生沟通展示自己的机会。(详情将于5月底提供)
- ·节目开幕式及闭幕式的一分钟影像
- ·文化节(15-20分钟左右对你的国家进行ppt发表介绍)
- ·才艺表演(歌曲、舞蹈、乐器演奏等展示自己的才能的3-10分钟视频)
- ▲ 出席所有活动项目中80%以上,才能够发放成绩单。若10天中缺席3天以上,将不能领取成绩证明书。
- ♠ 活动包含六次小组讨论。每场讨论持续40分钟,每组随机抽取5到7个学生进行。讨论的主题将会在6月提前提供给大家,让大家有时间提前思考和准备。

2022 KNU

Online Summer Program

by May 4

July 18- July 29

Nomination

Application

2-week Program

Transcript Issue

KANGWON National

UNIVERSITY

by May 17

End of August

참가학생 혜택

2학점 부여, 수업료 면제

[교과목명 : 외국인을 위한 한국소개]

신청자격

강원대학교 자매대학교에 재학중인 학부 재학생

영어수업 수강이 가능하고, 한국어 및 한국 문화에 관심이 있는 학생

한국어 수업 + 특강 + 국인 참가학생들과의 문화교류 · 토론

• 한국어 수업은 한국어를 거의 모르는 학생들을 위한 기초반입니다.

평일 오후1시-5시30분[한국시간 기준]

Week1	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri
Part 1	Orientation	■ Special Lecture "Land of the Morning Calm" (Korean History & Culture) ■ Group Discussion	Korean Class	Korean Class	■ Korean Class
Part 2	Korean Class				
Part 3			Cultural Exchange	Culture Day	■ Cultural Exchange
Part 4	■ Group Discussion			■ Group Discussion	
Week2	Mon	Tue	Wed	Thu	Fri
Part 1	Korean Class	Special Lecture"Ethics, Korean Pop Culture, and Social Meaning"Group Discussion	Korean Class	Korean Class	Korean Class
Part 2					
Part 3	■ Culture Day		Cultural Exchange	Culture Day	■ Group Discussion
Part 4	■ Group Discussion			■ Group Discussion	Closing Ceremony











참고사항

- 모든 수업은 Zoom을 통해 영어로 진행됩니다.
- 학생의 모교에서 먼저 추천을 받아야 강원대학교로부터 온라인 신청을 안내 받을 수 있습니다.
- 모든 수업과 프로그램에 성실히 참여해야 합니다.
- 학생의 나라/문화 소개 또는 장기자랑을 희망하는 학생은 'Culture Day'에 신청하세요

자매대학교 직원 협조사항

- ♣ 제공된 엑셀파일에 추천 학생 정보를 기재하여 보내주시면, 학생들에게 온라인 신청을 할 수 있도록 5월 초에 연락할 예정입니다. 지원자 학생이 많은 경우에는 후보자를 추가할 수 있으며, 결원이 발생하면 강원대학교에서 당신 및 후보학생에게 6월 초에 연락 드리겠습니다. (결원이 없으면 별도 연락 안함)
- ♣ 영어에 능통하고, 한국어와 한국 문화에 관심이 있으며, 2주간의 프로그램에 적극적으로 참여할 의향이 있는 학생들을 환영합니다.
- ♣ 이 프로그램의 한국어 수업은 한국어를 거의 모르는 초보자를 위한 것이기 때문에, 한국어를 전공하는 3학년, 4학년 학생들의 추천은 삼가 주시기 바랍니다.
- ♣ 강원대에서 공부한 경험이 있거나 다음학기 교환학생으로 올 예정인 학생은 추천이 불가능합니다.

지원자(학생) 유의사항

강원대학교는 한국과 한국 문화에 관심이 있는 여러분을 환영하게 되어 기쁩니다.

이 프로그램 참가는 한국어 수업, 특강, 다른 국적 학생들과의 문화 교류를 통해 한국에 대해 더 많이 배우고 소통할 수 있는 좋은 기회가 될 것입니다. 멋진 여름을 경험하고 싶다면 지금 참여해주세요! 신청 전에 아래 안내사항을 미리 확인해주면 감사하겠습니다.

- ♠ 여러분이 소속된 대학교에서 추천학생으로 선발 되어야, 5월 초 강원대학교로부터 온라인 신청에 대한 안내 이메일을 받을 수 있습니다.
- ♠ 신청할 때 제공하는 개인 정보(영문이름, 생년월일, 이메일)에 오타가 없는지 잘 확인해주세요.
- ♠ 한국어 수업은 한국어를 거의 모르는 초보자를 위한 수업이기때문에, 아쉽게도 한국어를 전공하고 있는 3학년, 4학년 학생은 이 프로그램에 적합하지 않습니다.
- ♠ 다른 학생들과 소통하고 당신을 표현할 수 있는 다양한 기회가 있습니다.(자세한 정보 5월 말 안내 예정)
- ·프로그램 개회식 및 폐회식: 1분 자기소개 영상
- ·문화의 날 (15~20분 동안 당신의 나라에 대한 PPT 발표)
- ·장기자랑 (노래, 춤, 악기 연주 등 자신의 재능을 뽐내는 3-10분 영상)
- ♠ 전체 프로그램에 80% 이상 출석한 경우에만 성적표가 발급됩니다. 10일 중 3일 이상 결석하면 성적증명서를 받을 수 없습니다.
- ♠ 프로그램에 소그룹 토론이 여섯 번 포함되어 있습니다. 각 토론은 40분간 진행되며, 각 그룹은 무작위로 5명~7명의 학생으로 이루어집니다. 토론 주제는 6월에 안내되며, 여러분이 미리 생각하고 준비할 수 있는 시간이 충분히 있습니다.

